

الملف أوراق عمل مراجعة للفصل الأول

موقع المناهج ← المناهج الإماراتية ← الصف السابع ← لغة انجليزية ← الفصل الأول



المزيد من الملفات بحسب الصف السابع والمادة لغة انجليزية في الفصل الأول	
الصف السابع موضوع عن العائلة وآخر عن الامارات قديما وحديثاً	1
كتاب الطالب	2
ملفات مواضيع وحدات الفصل الأول	3
meeting and greeting	4
Reading Sample	5







Grade seven

Revision worksheets

Term one 2020\2021

Teacher: Mai Badr

The skills of the first term

Reading	To read and complete with the correct answer.
Writing	To write about marathon ,greeting in their countries and out door pursuits.
vocabularies	To identify the meaning of words and match the words with their meanings.
grammar	To write sentences in present perfect and passive form, correct grammatical mistakes .

. pg 1 رؤية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي متطنر يضمن الجندة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للنطن





<u>Grammar</u>

Choose the correct answer:

- 1-Have you ever (swim-swam-swum) with dolphins?
- 2-Have you ever (was-were-been) in a traditional dance?
- 3-Has (any one-you -your friends) told you a secret?
- 4-Has your teacher ever sent you to any place? Yes, (she has -I have).
- 5-Has she ever (do-did-done) a parachute jump?

Correct these sentences:

1-I visit the UAE in a few wee	ks.	
2-She really love outdoor activ	vities.	
3-I have saw the weather fore	ecast. It will be h	ot
4-The plane will leave at 10 am	ı .	
5-sing around a campfire will b	e fun.	
6-I think she enjoys cook over	a campfire.	
	سسة تعليمية ، ائذة في الفكر ، الأداء ، المخرجات	ng روية المدرسة · مو

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي متطرر يضمن الجددة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للنطن





7-Are you good at put up a tent?	
8-I like read imaginary stories.	

Circle the correct option in each sentence:

- 1- What (are you going to do-will do) next weekend?
- 2- I have just seen the weather forecast. It (isn't going to rain -doesn't rain) tomorrow.
- 3- I think she (will -is going to) make a nice party.
- 4- The train (will leave-leaves) at 9:30.
- 5- I ('m meeting-meet) my friends at restaurant tomorrow morning.

.pg 3 رؤية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي متطنر يضمن الجددة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للنطن

My best wishes

Ms. Mai Badr





change the sentences into pussive.
a-Girls in the UAE wear colourful clothes.
b-Men can wear kandura in all occasions.
c-He should wear sunglasses to protect him from sun.
- correct the mistakes in the following sentences: 1- Womens were colourful abaya in their homes.
2-Sheila can worn in different ways .
3- Women in the UAE loves their jewelleries.

.pg 4 رؤية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي منطر يضمن الجدة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للسطن





Vocabularies

Choose the correct answer: (10 marks

- 1-You (should-would-can) get up early.
- 2-Dad, (could-can -might) I use your car?
- 3-Ahmed likes drawing, (isn't he-doesn't Ahmed-doesn't he)?
- 4-Can I (has -have-had) your camera?
- 5-I haven't (finish-finishes-finished) my project yet.
- 6-The students (has done-have done -have do) a science experiment?
- 7- A-What's wrong? b-I (broke-have broken-has broken) a glass!
- 8-We (see-saw-have seen) the film last year.
- 9- A- Which sport (has he-he has-have he) played?
 B-He has played tennis for 7 years.
- 10- My (grandparent's -grandparents') house is very big.

.pg روية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي متطنر يضمن الجندة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للنطن

[Type here]





1-My aunt is veryshe always takes care of us when we are ill
a-generous
b-caring
c-selfish
2-Ali is very
a-grumpy
b-funny almanahi.com/ae
c-selfish 3-My sister is very
a-laid back
b-fun
c-inspirational
4-I'm usuallyin the morning. It's difficult for me to wake up.
a-calm
b-grumpy
c-sporty
5-My sister and I usually
a-get on
b-quarrel
c-argue in a aggressive way
6-The sons fight together and
a-admires
b-quarrel
c-complain
. pg 6 رؤية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات

My best wishes Ms.Mai Badr

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي منطر يضمن الجدة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للسطن

[Type here]





Write the meaning of the following definitions:

1-Brothers and sisters	
2- poor people	
3- To say hi or hello to someone	
4-To put your arms around some one	
5- your friend at work	
6-A movement of the hand, arm or head to express something.	
7-The opposite of accepting the invitation	
8-A piece of writing in a magazine or newspaper	
9-Saying good bye in a letter	
10-Formal greeting in a letter	

.pg 7 رؤية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي متطير يضمن الجيدة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للبطن





Match the words to meanings:

1-P.s. a-stay a live.

2-survive b-some thing needs great efforts and tests your ability.

3-tight c-post script

4-pursuits d- some thing I can't believe

5-tough e-too small

6-incredible f-in a bad mood

7-grumpy g-difficult

8-cramped h-long distance running race.

9-marathon i-out door activities

10-challenge j-not much space

Choose the correct answer:

1-When you roll in a big plastic ball (sky diving -zorbing).

2-When you jump off a hill with special parachute that lets you fly quite along way. (paragliding-white water rafting)

3-When you go down a very fast river in an inflatable boat. (white water rafting-canyoning)

. pg 8 رؤية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي متطنر يضمن الجندة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للنطن





Reading comprehension

Read the dialogue between Reem and Salma. For questions 1 - 10, choose the correct answer A, B or C to fill the gap.

Meeting a friend

Reem:	Good morning, Salma.	
Salma:	Hello, Reem. It has been such a long time since we last met. What	
<u> </u>	(1)you like to do today?	
Reem:	(2) we go shopping, first? I have quite a lot of things that I would	
	like to buy. Would you like to go shopping?	
Salma:	We (3) go shopping, but I think it (4) be better if we	
	have something to eat first. I'm hungry. I (5) get very far without	
	food.	
Reem:	Sure, we can have something to eat now. After that we should go	
	shopping. You see, I (6) buy a present for my cousin, Noural You must meet her when she comes next time. You (7)	
	definitely like her. What do you think I (8) buy for her birthday?	
Salma:	I think she (9) like a new colouring set. I know a great shop that	
	sells drawing equipment. (10) I help you choose her present?	
Reem:	Sure.	
	.pg و روية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات	

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي متطير يضمن الجيدة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للبطن

My best wishes

Ms. Mai Badr

[Type here]





1)	A-can	b-could	c-would
2)	A-can	b-have	c-must
3)	A-couldn't	b-could	c-cold
4)	A-would	b-can	c-must
5)	A-doesn't	b-haven't	c-can't
6)	A -want	b-should	c-would
7)	A- should	b-will	c-must
8)	A-should	b-would	c-might
9)	A-can	b-must	c-may
10)	A-can	b-will	c-have



Dear Oasha,



Read a letter from Hala to Oasha. For questions $\mathbf{1}-\mathbf{10}$, choose the correct answer A, B or C

I have just got home from shopping with my cousins and I thought I (1) write		
to you. (2) you been busy?		
I really enjoy going shopping with my cousins, because we always have fun. I love		
shopping (3) clothes, and I love trying things (4) Sometimes I buy		
clothes, and sometimes I buy jewellery. Have you got any jewellery? When do you		
wear it?		
My older brother, (5) goes to the same school as your cousin is not interested		
(6) shopping. He prefers to look at the designer clothes online. He says that		
to shop (7) clothes online is the best thing ever. He likes fashion but at home		
he wears an old pair of tracksuit bottoms and a t-shirt. When he goes to bed, he takes		
his clothes (8) and throws them on the floor. I'm not like that. I always fold		
my clothes and put them away carefully.		
Do you (9) your clothes away carefully? Do you enjoy (10) on		
clothes? Do you like to wear comfortable clothes at home?		
Your friend,		
Hala		
. 11 pg رؤية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات		
ر معالة المدرسة: أداء مؤسسي متطرر يضمن الجددة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤ هل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للبط		





1-	2-
Should have been	Have
Should have	Has
Should	Had
3-	4-
To almanahi.com/ae	On
For Lill Lill	At
At	Off
5-	6-
Who's	То
Which	In
Who	On
7-	8-
For	On
At	Off
On	Away
9-	10-
Put	Wearing
Throw	Shopping
Take	Trying

.pg رؤية المدرسة : مؤسسة تعليمية رائذة في الفكر والأداء والمخرجات

رسالة المدرسة: أداء مؤسسي منطر يضمن الجدة في المخرج ويحقق الشراكة في المجتمع المحلي ليؤهل جيلاً يملك المعارف والمهارات والقيم، وينتمي للسطن